



20th July, 2020

Dear parents,

After an exhausting academic year, I hope you have started to relax. Looking ahead to the new academic year there is some information that you need to be aware of from the ADEK Private School Reopening Policies and Guidelines.

- Parents must ensure that if they are travelling, they must return to the UAE 14 days prior to the school reopening (30th August, 2020) to comply with any UAE health requirements.
- Every child attending school will be expected to have a Covid-19 test. ADEK have advised that *“details concerning coverage, schedules and process will be announced at a later time in conjunction with relevant authorities.”*
- *All parents and students with devices are required to download the Al HOSN App to facilitate contact tracing in case of an incident.*
- Parents must inform the school of recent travel history.
- Procedures for the distribution of school uniforms and textbooks will be made available once ADEK provide their guidelines.
- The guidelines stipulate that parents will not be allowed on the school premises when dropping off or collecting students, nor while students are at school.
- It will not be possible to provide bus transportation while the school is only able to accommodate Grades 1 – 10 one day per week.

All school health and safety protocols will be provided in the Parent Handbook in English and Arabic on the school website prior to school opening. A link will be sent to you. It will be critical that all parents read the handbook thoroughly and discuss relevant information with their children.

New parents in the school will be advised when their Google Classroom accounts will be activated.

After taking into consideration ADEK guidelines and the constraints of our school in terms of number of rooms, size of rooms, staffing levels and the current confirmed enrollments for next year (2020-2021), our reopening model will be that all students in grades 1 to 10 return to school one day a week for face-to-face interactions with teachers that will allow for students to clarify any concerns or doubts they have in relation to subject content or work activities and for teachers to check for gaps in learning to maintain progress. The day for attendance will be determine on an Arab / Non-Arab basis. This is necessary to cater for the Ministry subjects and also ensures that family groups are attending on the same day. There will be different start and finish times for grade levels which parents must adhere to for health and safety reasons.

KG 1 & 2 and Grades 11 and 12 will continue with distance learning but have scheduled live sessions with teachers.

Distance learning will continue for all grade levels, in order to guarantee continuing education for all students in the event of the school needing to close for health and safety reasons. The school will continually review its ability to provide face-to-face teaching.

All timetables will be published on the school website and on Google Classrooms prior to school reopening.

While distance learning continues, the school will continue to publish the weekly "In Touch" newsletter on the school website every Thursday. It is highly recommended that parents take the time to read all of the newsletters from Term 3.

Closer to the start of the school year we will need to ascertain from all parents whether you intend to have your child/ren attend school. Exact numbers will be critical for all aspects of our planning processes and procedures. The feedback that you provided in Term 3 through our surveys was invaluable to us and we ask that you continue assist us in this way.

Thank you for your continued support.

Kind regards and stay safe.



Karen Robinson



2020\7\20

أولياء الأمور الأعزاء ،

بعد انتهاء هذه السنة الدراسية الشيقة اتمنى ان تكونوا قد بدأتم بالاسترخاء قليلا .

و استعدادا لسنة دراسية جديدة هناك بعض المعلومات التي يجب ان تكونوا على اطلاع عليها بخصوص سياسات وضوابط ادك لاعادة فتح المدارس .

- يجب أن يحرص أولياء الأمور الراغبين في السفر خلال فترة إجازة الصيف على العودة إلى دولة الإمارات قبل 14 يوما من بداية السنة الدراسية الجديدة التي تبدأ في (2020/8/30) تطبيقا لسياسات وضوابط الصحة في الإمارات .
- يتوقع من كل طالب سيحضر إلى المدرسة أن يخضع لاختبار كوفيد 19 . سيتم الإعلان عن التفاصيل المتعلقة بالكيفية والجدول الزمنية وغيرها في وقت لاحق بالاشتراك مع السلطات المختصة .
- يتوقع من كل من أولياء الأمور و الطلاب الذين لديهم اجهزه تواصل تنزيل تطبيق الحصن للمتابعه من قبل الجهات المختصة في حالات الإصابة بالفايروس .
- يتوجب على جميع أولياء الأمور إبلاغ المدرسة في حالة السفر .
- سيتم الإعلان عن إجراءات توزيع الزي المدرسي و الكتب المدرسية في حال مشاركتها لنا من قبل ادك .
- تنص الإجراءات و الضوابط الصادرة من أدك على انه يمنع منعاً باتاً تواجد أي ولي أمر داخل الحرم المدرسي عند احضار الطلاب او الحضور لأخذهم أو خلال تواجد الطلاب في المدرسة.
- لن تستطيع المدرسة توفير الباصات للطلاب خلال الفترة التي يتواجد فيها الطلاب مرة واحده في الأسبوع (طلاب من الصفوف الأول حتى العاشر) .

كل سياسات الصحة والسلامة ستتوفر في كتيب أولياء الأمور باللغتين العربية والإنجليزية و ذلك على موقع المدرسة الإلكتروني قبيل بدأ السنة الدراسية الجديدة، سيتم ارسال الرابط من خلال رسالة نصية، من المهم جدا ان يتم قراءة الكتيب و مناقشته مع أبنائكم.

سيتم اعلام اولياء الأمور الجدد في مدرستنا بما سبق عند تفعيل حسابات الجوجل الخاصة بأبنائهم .

بعد الأخذ بعين الاعتبار سياسات وضوابط أدك و عدد الغرف الصفية وحجمها و عدد المدرسين و المراحل التي يدرسونها و عدد الطلاب الذين تم اعادة تسجيلهم للعام الدراسي القادم (2021/2020) . فسيكون نموذج إعادة فتح المدرسة للطلاب لدينا هو أن جميع الطلاب في الصفوف من 1 إلى 10 سيعودون إلى المدرسة ليوم واحد في الأسبوع للدراسة وجة لوجة مع معلمهم وذلك سيتيح للطلاب توضيح أي غموض او سؤال حول الدروس أو الأنشطة المقدمة عن طريق الجوجل كلاس روم و حتى يتسنى للمعلمين التحقق من تقدم طلابهم ومدى فهمهم للطروس والمادة المطروحة .

أما بالنسبة لمجموعات الطلاب التي ستحضر و في أي يوم فسيكون بناء على مجموعات العرب وغير العرب ، و هذا ضروري لضمان استفادة الطلاب عند الحضور و تغطية كل المواد ومنها الزاوية و أيضا حتى يحضر ابناء العائلة الواحدة في يوم واحد . ستكون هناك أوقات بداية دوام ونهاية دوام مختلفة لمراحل المختلفة و على جميع أولياء الأمور الإلتزام بذلك تطبيقا لسياسات و ضوابط الصحة والسلامة

الروضة الأولى و الثانية سيكملون دروسهم على الجوجل كلاس روم بالإضافة إلى جدول دروس حية على الإنترنت مع معلمهم

سيستمر التعلم عن بعد عن طريق الجوجل كلاس روم لكل المراحل الدراسية و ذلك لضمان استمرار العملية التعليمية لجميع الطلاب حتى في حالة احتاجة المدرسة لإغلاق أبوابها مجددا لأسباب الصحة و السلامة .

ستبقى المدرسة في حالة مراجعة دائمة لتقدير امكانية توفير التعلم وجها لوجه لطلابها .

سيتم نشر كل الجداول الدراسية على موقع المدرسة وعلى الجوجل كلاس روم قبل بدأ السنة الدراسية الجديدة .

سيتم الاستمرار في وضع نشرة أسبوعية جديدة كل خميس خلال فترة التعلم عن بعد على موقع المدرسة . ننصحكم بشدة أن تخصصوا وقتا لقراءة كل النشرات الأسبوعية الصادرة خلال الفصل الدراسي الثالث السابق.

قبل بداية العام الدراسي الجديد ، سنحتاج إلى التأكيد من جميع أولياء الأمور وذلك إذا ما كنت تنوي حضور طفلك / أطفالك إلى المدرسة . الأرقام الدقيقة ستكون حاسمة لتحديد جميع جوانب عمليات التخطيط الخاصة بنا وإجراء اتنا. كانت التعليقات التي قدمتموها خلال الفصل الثالث من خلال استطلاعاتنا لا تقدر بثمن لنا ونتمنى مواصلتكم مساعدتنا بهذه الطريقة.

نشكركم و نقدر لكم دعمكم المتواصل

مع أطيب التحيات



كارن روبنسون